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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/18-28/5 
URBROJ:  2170/01-09-10-18-2 
Rijeka,  17. srpnja 2018. 
 

 
ZAPISNIK 

S 36. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 
 
36. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 16. srpnja 2018. godine (ponedjeljak) u 16:30 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b.  

 
Sjednici su bili nazočni:  

- Marin Barać, predsjednik VMO 
- Željko Vizintin, zamjenik predsjednika VMO 
- Mila Kožul, članica VMO 
- Nikola Lazić, član VMO 
- Jelena Orban Ramić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Anton Cindrić, član VMO 
- Mirko Erstić, član VMO 
- Antonija Marković, članica VMO 

 
 
Usvajanje zapisnika s 35. sjednice VMO Sveti Nikola: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Ostatak sredstava od Plana prioriteta za 2016. godinu 
2. Odgovor na dopis – rasvjeta OŠ Eugen Kumičić 
3. Upit udruge Moj otok 
4. Zahtjev stanara M. Čurbega 
5. Ostali dopisi na znanje 
6. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Rijeka promet je uputio dopis Vijeću kojim obavještava da je od realizacije Plana prioriteta za 
2016. godinu preostao neutrošen iznos od 34.533,10 kn, te traže dostavu prijedloga pozicija 
utrošak navedenog iznosa.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se preostali iznos od Plana prioriteta za 

2016. godinu utroši na realizaciju slijedećih stavaka: 
1. Postavljanje rukohvata na stubištu istočno od k. br. 2 u Liburnijskoj ulici; 
2. Rušenje betonskog zida u Zvonimirovoj ulici ispod k. br. 3/1 do 3/4. 
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AD 2 
Marin Barać upoznao je prisutne s odgovorom Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti na 
zahtjev za poboljšanje rasvjete kod OŠ Eugen Kumičić. Direkcija navodi da bi stepenice sa 
zapadne strane igrališta OŠ Eugen Kumičić koje vode prema zgradi G. Carabino 7 bile dobro 
osvijetljene s obzirom na razmak i raspored stupova, ali zbog grana stabala koje se rasprostiru 
ispod svjetiljki svjetlost ne dopire na pješačku površinu. Marin Barać je predložio da se od 
Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti zatraži orezivanje grana koje smetaju rasvjetnim 
tijelima, te popravak svih neispravnih lampi na tom potezu. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog.  

 
 
AD 3 
Udruga Moj otok uputila je zahtjev za održavanjem predavanja o štetnosti azbesta u prostorijama 
MO. 
  

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podržava inicijativu udruge Moj otok. 

  
 
AD 4  
Vijeće je primilo zamolbu građana za postavljanje „ležećih policajaca“ na nekoliko mjesta u Ulici 
Mirka Čurbega. Podnositelj navodi da se radi o veoma frekventnoj ulici zbog blizine škole, te bi se 
postavljanjem usporivača povećala sigurnost djece i ostalih pješaka. Nakon rasprave, Marin Barać 
je predložio da se od nadležnih službi zatraži ispitivanje opravdanosti predmetnog zahtjeva.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
AD 5 
Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti dostavila je očitovanje u pogledu statičke stabilnosti 
zida oko građevinskog zahvata na uređenju autobusnog ugibališta u Ulici G. Carabina, u kojem 
navode da radovi na izgradnji predmetnog ugibališta nisu mogli uzrokovati oštećenja i ugroziti 
stabilnost zida.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Vijeće je primilo odgovor Rijeka prometa d.d. kojim obavještavaju da će, prema traženju stanara, 
označiti dva parkirna mjesta za invalidne osobe ispred ulaza u zgradu Venuccieve stube 11. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 

Direkcija za razvoj, urbanizam i ekologiju dostavila je odgovor kojim obavještava da će se udovoljiti 
zahtjevu stanara i kod zgrade Ivekovićeva 1 postaviti dodatni kontejner za mješoviti otpad i 
spremnik za odlaganje stakla. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti dostavila je povratnu informaciju da će, temeljem 
zahtjeva stanara, oličiti ograde na lokaciji A. Kosića Rika  kod k. br. 8 – 10. 
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Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti uputila je Rijeka prometu dopis kojim traži da, sukladno 
ranije planiranim zahtjevima, imaju u vidu sanirati udarne rupe na kolniku u ulicama I. M. Ronjgova, 
A. Kosića Rika, G. Carabino i Krnjevo. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti uputila je obavijest da će se zelena površina 
devastirana prilikom izvođenja radova na uređenju autobusnog ugibališta u Ulici G. Carabino 
urediti tijekom ove jeseni, a kroz realizaciju stavke Plana prioriteta za 2017. godinu: „Sadnja biljnog 
materijala uz sjeverni nogostup u Ulici G. Carabino“. 
  

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti dostavila je odgovor na zahtjev stanara zgrade 
Becićeva 2. U slijedećih mjesec dana pristupiti će se ograđivanju kontejnera kod k. br. 2 i kod k. br. 
4. Direkcija također navodi da ne može se udovoljiti zahtjevu za iscrtavanjem parkirnih mjesta, jer 
sredstva namijenjena obnovi horizontalne prometne signalizacije nisu predviđena za parkirališta za 
potrebe stanara. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
Direkcija plana, razvoja i gradnje dostavila je odgovor na zahtjev stanara zgrade I. Matetića 
Ronjgova 5 u kojem obavještavaju da je iscrtana zabrana zaustavljanja i parkiranja vozila na ulazu 
s glavne ceste prema zgradi, a preko puta kontejnera. Također obavještavaju da su djelatnici KD 
Čistoće nakon posljednje orkanske bure sanirali štetu od porušenih ili slomljenih stabala, a tjedan 
poslije pristupilo se i uklanjanju potencijalno opasnih stabala. Po primitku zahtjeva stanara obavljen 
je još jedan izvid na terenu i tom prilikom je konstatirano da trenutno niti jedno stablo ne 
predstavlja opasnost. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 
 
AD 6 
Vijeće je primilo dopis od podnositeljice zahtjeva za postavljanjem rukohvata na stepenice kod 
zgrade Meštrovićeva 32-38 u kojem navodi da je rukohvat postavljen na krivu lokaciju, točnije na 
stepenice kod k. br. 30 koje vode prema ulazima zgrada 28 i 26, dok je ona tražila postavljanje 
rukohvata na stepenice koje se nalaze ispred k. br. 38 i vode prema k. br. 36, 34 i 32. Marin Barać 
je predložio da se nadležnoj službi proslijedi prigovor s molbom da se postavi rukohvat na lokaciju 
prema traženju stanara.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
Direkcija zajedničkih komunalnih djelatnosti dostavila je dopis kojim traži suglasnost da se preostali 
iznos od cca 30.000,00 kn od realizacije Plana prioriteta za 2017. godinu, osim na postavu mreže 
na zapadni zid igrališta u Kršinićevoj ulici, utroši i na nabavu i postavu golova za mali nogomet na 
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igralište za igru s loptom u Kršinićevoj i postavu njihalice na opruzi na dječje igralište u 
Meštrovićevoj ulici kod k.br. 5.   
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da je suglasno sa prijedlogom da se ostatak 

sredstava od Plana prioriteta za 2017. godinu utroši na nabavu i postavu golova za 
mali nogomet na igralište za igru s loptom u Kršinićevoj i postavu njihalice na opruzi 
na dječje igralište u Meštrovićevoj ulici kod k.br. 5. 

 
 
Vijeće je primilo Idejno arhitektonsko-urbanističko i krajobrazno rješenje uređenja javnog gradskog 
parka Z1-14  (zapadno od k. br. 15 u Ulici I. Luppisa) o čemu je uslijedila rasprava. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da ne prihvaća navedeno Idejno rješenje, te će 

se nadležnom odjelu dostaviti zahtjev za njegovim izmjenama i dopunama.  
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18:30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

                    Jelena Orban Ramić Marin Barać 
 


